

Adventure Sports Academy

# HAPPY LUNAR NEW YEAR

Term 2 (Jan-March) Soccer/ Basketball

ASA 2023 CNY Greetings

Jockey Club Youth Football League  
U15

FIFA World Cup 2022 Finals

# January 2023 ISSUE

YEAR OF THE RABBIT



[www.adventuresportsacademy.com](http://www.adventuresportsacademy.com)



Adventure Sports Academy (ASA)



[asa\\_hongkong](https://www.instagram.com/asa_hongkong)



# ASA 2023 TERM 2 (JAN-MAR) SOCCER & BASKETBALL CLASSES

## 2023年ASA第2學期(1月至3月)足球籃球恆常班

### ASA SOCCER CLASSES

TERM 2 (JAN - MAR) 2023  
&  
ADVANCE & SQUAD CLASS

U4	U6	U8	U9
U10	U13	U14	U15

#### LOCATION

HONG KONG FOOTBALL CLUB  
HAPPY VALLEY SPORTS GROUND  
ABERDEEN MARINA CLUB  
INDIAN RECREATION CLUB  
VICTORIA PARK

Adventure Sports Academy

@ADVENTURESPO RTSACADEMYLTD ASA\_HONGKONG +852 9889 5102



ASA Soccer 2023 Term 2 (Jan- Mar 2023) classes at HKFC and the squad classes are NOW open for registration.

Our classes develop the basic motor skills learnt at a younger age and apply them to drills that develop the fundamental skills of soccer, such as shooting, passing, dribbling and controlling.

Contact us and reserve your spot now.

2023年ASA第2學期(1月至3月)在香港足球會及其他地方的足球恆常班和梯隊訓練班現已開放報名。

我們的訓練專注在學生的基本運動技能，並將他們學到的知識加以發展及培養在足球基本技能的訓練中，例如射門、傳球、運球和控球。

快立即聯繫我們並預留您的位置!

ASA basketball 2023 Term 2 (Jan- Mar 2023) classes at HKFC and the squad classes are NOW open for registration.

Our basketball classes develop the basic motor skills learnt at a younger age and apply them to drills that develop the fundamental skills of basketball, such as shooting, passing, dribbling and catching.

Contact us and secure your spot now!

2023年ASA第2學期(1月至3月)在香港足球會和桂芳街的籃球恆常班和梯隊訓練班現已開放報名。

我們的籃球課程會培養孩子們在年輕時的基本運動技能，並將其應用到籃球的基本技能訓練中，例如投籃、傳球、運球和接球。

如想了解更多課程資訊，歡迎隨時聯繫我們!

### ASA BASKETBALL CLASSES

TERM 2 (JAN - MAR) 2023  
&  
ADVANCE & REGULAR CLASS

U4	U6	U8
U9	U10	U11
U12	U13	U15

#### LOCATION

HONG KONG FOOTBALL CLUB  
KWAI FONG STREET (HAPPY VALLEY)

Adventure Sports Academy

@ADVENTURESPO RTSACADEMYLTD ASA\_HONGKONG +852 9889 5102





**NEW TIME SLOT**

# ASA SOCCER CLASSES

TERM 2 (JAN - MAR) 2023  
COACH MAX & COACH JACK

**U6 U8**

MONDAY: 3:30PM - 4:30PM  
FRIDAY: 3:30PM - 4:30PM

LOCATION 📍  
HAPPY VALLEY SPORTS GROUND

Adventure Sports Academy

@ADVENTURESPO RTSACADEMYLTD ASA\_HONGKONG +852 9889 5102

Great news! We have added a new time slot for Term 2 (Jan- Mar) U6 & U8 soccer classes at Happy Valley Sports Ground.

Monday: 3:30 pm - 4:30 pm (U8) with Coach Max  
Friday: 3:30 pm - 4:30 pm (U6) with Coach Jack / 3:30 pm - 4:30 pm (U8) with Coach Max

📞 Contact us to secure your spot now

好消息! 我們在第二學期的U6和U8足球恆常班開上了新的時間表, 訓練地點在跑馬地運動場。

星期一: 3:30 pm - 4:30 pm (U8) with Coach Max  
星期五: 3:30 pm - 4:30 pm (U6) with Coach Jack / 3:30 pm - 4:30 pm (U8) with Coach Max

如想了解更多課程資訊, 歡迎隨時聯繫我們!

## ASA 2023 CHINESE NEW YEAR GREETINGS 2023年ASA教練們在農曆新年發新年賀詞



**Happy Chinese New Year 2023! Kung Hei Fat Choy!**

Chinese New Year greetings from our ASA coaches. May the Chinese New Year be pleasant and prosperous for you, your family, and your friends.

Video link [https://www.instagram.com/asa\\_hongkong/](https://www.instagram.com/asa_hongkong/)

**2023新年快樂! 恭喜發財!**

ASA 教練們在農曆新年發新年賀詞。祝福各位新年快樂, 身體健康。

相片/影片連結 [https://www.instagram.com/asa\\_hongkong/](https://www.instagram.com/asa_hongkong/)





# JOCKEY CLUB YOUTH FOOTBALL LEAGUE U15

## 2022/23 賽馬會青少年聯賽U15



### 2022/2023 Jockey Club Youth Football League (U15)

ASA U15 Squad completed all three matches in the group stage earlier and now they are qualified for the U15- B Division. They played their first game on the 14th of January before the Chinese New Year against A&F Football Club at Jockey Club Football Training Center. The final score was ASA 5 - 2 A&F FC.

The scorers in that match were Kyle Chiu, Hadden and Scott. A massive win and a superb performance by the team. Thank you to the parents who participated and supported the team! We looking forward to the next game after the Chinese New Year! Let's go ASA!

### 2022/23 賽馬會青少年聯賽U15

ASA U15 已完成所有小組賽事並成功晉級B組。他們在農曆新年前1月14日在將軍澳足球訓練中心對戰A&F足球會。最終比分是 ASA 5 - 2 A&F足球會。

在比賽中的入球球員包括 Kyle Chiu、Hadden、Scott。超級出色的表現亦感謝所有參與球員和支持我們球隊的家長們！我們非常期待農曆新年後的下一場比賽！繼續加油ASA！



# FIFA WORLD CUP 2022 FINALS

## 2022年FIFA世界盃決賽



The 2022 FIFA World Cup was an international football tournament contested by the men's national teams of FIFA's member associations and the 22nd edition of the FIFA World Cup. It took place in Qatar from 20 November to 18 December 2022. Took 29 days with 64 matches played in eight venues across five cities. Argentina has crowned the champions after winning the final against the title holder France 4–2 on penalties following a 3–3 draw after extra time. It was Argentina's third title and their first since 1986, as well as being the first nation from South America to win the tournament since 2002.

2022年世界杯是由國際足協成員的男子國家隊參加的國際足球盛事。第22屆世界杯於2022年11月20日至12月18日在卡塔爾舉行。歷時29天，在五個城市的八個場館進行了64場比賽。阿根廷隊在決賽中加時賽以3-3戰平，在點球大戰中以4-2擊敗衛冕冠軍的法國隊，奪取冠軍。這是阿根廷自1986年以來的第三次奪冠，自2002年以來第一個贏得世界杯冠軍的南美洲國家。

Highlights of FIFA World Cup Finals 2022: [https://www.youtube.com/watch?v=zhEWqfP6V\\_w](https://www.youtube.com/watch?v=zhEWqfP6V_w) 









# Adventure Sports Academy

 [www.adventuresportsacademy.com](http://www.adventuresportsacademy.com)

 [asa\\_hongkong](https://www.instagram.com/asa_hongkong)


 [Adventure Sports Academy Limited](https://www.facebook.com/AdventureSportsAcademyLimited)

 [ASA Channel](https://www.youtube.com/ASAChannel)

 +852 9889 5102

## TALK TO US

 Room 16B, Ka Nin Wah Commercial Building  
423-425 Hennessy Road  
Wan Chai, Hong Kong

 +852 3998 4042

 [info@adventuresportsacademy.com](mailto:info@adventuresportsacademy.com)